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Referat af bestyrelsesmøde  
 
Den 13.09.2004  Kl. 19.00   Hos: Violens Kvarter 3 
 
 
Deltager: Lars Fiil, Jørgen Ødegård, Marianne Andersen, Mai Andersen  og Karsten Bendixsen 
 
Afbud:  
 

1. Kommunal Godkendelse: 
Lars har intet hørt fra kommunen, selvom svar var lovet i sidste uge. Lars tager kontakt. 
 
 

2. Antennemast: 
Lars laver fælles indsigelse fra grundejerforeningen, hvis vi får godkendelse fra kommunen. 
Hvis ingen reaktion fra kommunen laves selvstændig klage som sidste gang. 
Øvrige naboer skal orienteres om klagen. 
 
 

3. Gadebelysning m.v.: 
Michael Frandsen ikke vendt tilbage til Lars. Lars prøver med tlf. kontakt. 
Hvis ikke, så sendes brev til Michael Frandsen, Poul Martin Krag Schwarz og Nybolig. 
Brevet skal indeholde følgende: 
 
Der ønskes ikke fortov og græs, der ønskes lave træer/ buske som Cotoneaster og bunddække. 
Solitærtræer skal gennemføres. 
Beplantning af ikke beplantede grunde skal foretages. 
Belysning mod vest og ved vejen ned til pumpestation. 
Vejen med grusbelægning gøres mere færdig. 
 
 

4. Skiltning m.v.: 
Mai tager kontakt til kommunen om flytning af byskilt eller 40 km skilt. 
Spørger kommunen om de har skilte til børnegader. 
 
 

5. Fællesareal mod vest: 
Mai spørger til planen med fællesarealet. 
Jørgen har hørt at der måske indkaldes til møde i september. 
 
 

6. Kontingent: 
Når grundejerforeningen er godkendt, skal der opkræves 500,- kr. pr. husstand til startkapital. 
Det endelige kontingent vedtages på generalforsamling i februar, efter at bestyrelsen har 
fremlagt budgetforslag. 
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7. Eventuelt: 
Vedr. snerydning skal Kurt spørges om det er noget han vil stå for. Der skal kun fjernes sne, når 
snefaldet er så stort at der ikke kan køres i bil. Lars eller Karsten spørger. Medtages på næste 
møde. 
 
Renholdelse af veje, blev diskuteret. Tages op på næste møde. 
 
Mai syntes at bestyrelsesmøder skal holdes skiftevis ved bestyrelsesmedlemmer. Vedtaget. 
 
Når grundejerforeningen er godkendt, skal referat fra bestyrelsesmøde rundsendes til alle. 
 
Bestyrelsen ønsker sommerfest næste år. Der nedsættes festudvalg på generalforsamlingen. 
 
Grundejerforeningen skal give blomsterhilsen til nye tilflyttere. Mai klarer dette. 
 
Skal vi have flagalle i grundejerforeningen? Medtages til generalforsamlingen. 
 
Skal vi lave fællesindkøb af gødning / kalk? Medtages til generalforsamlingen. 
 
 
 
Næste møde: Mandag den 4. oktober hos Mai kl. 19.00 
 
 
 
 
 
 
 
Referent  
 
Karsten Bendixsen 

 


